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Regionální operační programy, které čerpají dotace z EU budou oproti původním návrhům
částečně spolufinancovány ze státního rozpočtu. V noci na včerejšek o tom rozhodla vláda.

„Toto rozhodnutí jsem přivítal, protože jinak by vláda v podstatě zastavila podnikatelům žádajícím
prostředky z ROP přísun peněz z EU, díky podmínce spoluúčasti státu na čerpání prostředků z těchto
programů. Jsem proto rád, že vláda svým rozhodnutím nedopustila ohrožení plynulosti čerpání dotací
z EU, které navíc již byly schváleny a reálně hrozily soudní spory o náhradu škody. Samozřejmě
musíme společně s vládou vyřešit změnu systému do budoucna. Stále totiž bohužel platí, že stát
kofinancování u nových projektů neposkytne, a to je velký problém především pro podnikatele,“  řekl
hejtman Libereckého kraje a místopředseda Asociace krajů ČR Stanislav Eichler.   


